
Drentse aanpak permanente bewoning op vakantieparken 
werkt beter dan voorgestelde aanpak van minister Keijzer 

Op vrijdagavond 31 januari hield Vitale Vakantieparken Drenthe (VVP Drenthe) een online 
informatiebijeenkomst voor raads- en statenleden, ondernemers en park- en huiseigenaren over 
‘de brief van minister Keijzer’. In deze brief stelt de minister dat gemeenten permanente 
bewoning op alle recreatieparken onder voorwaarden moeten toestaan. Deze instructie 
doorkruist het werk van VVP Drenthe en kan tal van negatieve effecten hebben voor 
recreatieondernemers, de lokale economie en leefbaarheid. De grote opkomst van 324 
deelnemers aan de onlinebijeenkomst toont de onduidelijkheid en zorgen rondom het initiatief 
van Keijzer. 

Jacob Boonstra, voorzitter van de stuurgroep VVP Drenthe, benadrukt dat VVP Drenthe niet 
tegen extra woonruimte is door permanente bewoning op vakantieparken toe te staan. “Wij 
transformeren al 20 parken die hun recreatieve functie hebben verloren in woonwijken, zodat 
alle bewoners een permanente woonstatus krijgen. Maar individuele permanente bewoning op 
parken met een gezonde recreatieve functie schaadt het vakantiegevoel van gasten en leidt tot 
verlies van werkgelegenheid en voorzieningen zoals zwembaden, restaurants, bakkers en 
slagers.” 

Regie bij de gemeenten behouden 

Programmamanager Eveline Kampman van VVP Drenthe stelt dat de regie bij de gemeenten 
moet blijven en niet in Den Haag. “Samen met de gemeenten willen we laten zien dat de Drentse 
aanpak, waarbij parken met recreatieve potentie worden gerevitaliseerd en parken zonder 
recreatieve functie worden getransformeerd, de juiste is. De instructie van Keijzer is te veel 
gericht op het nu en houdt geen rekening met toekomstige effecten.” 

Omzetderving 

VVP Drenthe ondersteunt niet alleen gemeenten, maar ook ondernemers met vragen over de 
maatregel. Willem Otto Nachbar, eigenaar van De Bloemert in Zuidlaren, vreest voor 
omzetderving. “De maatregel van de minister geeft aan dat mensen die aantoonbaar voor 16 mei 
2024 op een park woonden, tijdelijk een permanente bewoner-status kunnen krijgen. Wat als die 
datum wordt verschoven naar 2025? Bovendien kunnen recreatiewoningen voor altijd aan de 
verhuur worden onttrokken als ze permanent bewoond worden. Richt je op de 10% ongezonde 
parken in plaats van op 10% van de woningen op alle parken,” roept hij Den Haag op. 

Vertraging transformatieproces 

Henk Wierhof van park Zuiderhof in Zuidwolde vreest dat het transformatieproces op zijn park 
vertraagd wordt door de nieuwe maatregel. “De transformatie moet leiden tot een permanente 
oplossing voor de bewoners op het park en niet tot een tijdelijke zoals het voorstel van Keijzer.” 

Technische uitleg over de voorgenomen maatregel 

Transformatieadviseur Gerben Rouwenhorst gaf tijdens de bijeenkomst een technische uitleg 
over de plannen van minister Keijzer, wat ze inhouden en wat ze betekenen. 

 

 



Vanaf minuut 59.38 in de opname van onze online bijeenkomst vertelt Gerben over de informatie 
die Tweede Kamerleden hebben ontvangen om tot een juiste formulering van de instructieregel 
te komen. Bekijk het hier.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Keijzer uitgenodigd 
Minister Keijzer is door VVP Drenthe uitgenodigd om persoonlijk kennis te maken met de Drentse 
Aanpak. De Tweede Kamer is op de hoogte gebracht om een nauwkeurige formulering van de 
instructieregel te ontwikkelen die Keizer wil uitvaardigen richting gemeenten. VVP Drenthe werkt 
ook samen met andere programmalijnen in Nederland om gezamenlijk te benadrukken dat deze 
kwestie maatwerk vereist in plaats van een generieke aanpak. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=G9vt006K8bU
https://www.youtube.com/watch?v=V4j4qxZpxzI

